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Protokół nr XXI/16 

z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu 27.10.2016r. 

 
 

1. Otwarcie obrad XXI  Sesji Rady Gminy Brody. 

O godz.905   Przewodniczący Rady p. Lech Kossak otworzył obrady XXI Sesji Rady Gminy 
Brody. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  
Na 15 radnych, obecnych było 12.  
Rada jest władna do podejmowania uchwał. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni - p. M. Maszkowski, p. M. Rubin, p. A. Stępień. 
Przewodniczący Rady pogratulował p. Halinie Wysługockiej statuetki liderki Lubuskiego 
Samorządu Terytorialnego, przyznanej przez Marszałek p. Elżbietę Polak. 

Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
Radni nie zgłaszali uwag.  
Porządek obrad przyjęty został jednogłośnie. 

2. Przyjęcie protokołu z XX sesji. Rady Gminy Brody. 

Do protokołu radni nie zgłaszali uwag. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjny 

Wójt    złożył gratulacje Pani Sekretarz. 

-  22.10. 2016r. na  zaproszenie Rady Sołeckiej  wziął udział w Dniu Seniora w Zasiekach 

- wczoraj w Starostwie uczestniczył  w spotkaniu w zakresie działań określonych służb  

  i administracji samorządowej dot. zwalczania chorób pomoru świń. 

  Apeluje, by informować rolników o obowiązku  rejestracji trzody chlewnej, ponieważ  

  w   przypadku choroby świń  wiąże się to z odszkodowaniem..  

- w dniu wczorajszym podpisał 2 akty notarialne na sprzedaż nieruchomości z zasobu mienia  

  komunalnego gminy. 

-  odnośnie pkt 14 – odbyło się spotkanie przedstawicieli gmin członkowskich stowarzyszenia 

   Lokalnej Grupy  Działania. Tematem była zmiana kwalifikalności niektórych działań np.  

   wykreślono dofinansowanie na rozbudowę infrastruktury sportowej, turystycznej. 

M. Tracz czego dot. spotkanie w Kole, w jakim zakresie? 

Wójt – panie zwróciły się z prośbą o przyznanie  kwoty ok 22 tys zł. na remont dachu w 
świetlicy. O tym musi zadecydować Rada czy takie środki należy wygospodarować. 

M. Tracz –  czy z taką prośbą zwróciło się sołectwo . 

Wójt – sołectwo plan budżetu przedstawiło do 30.09.2016r. 

Przewodniczący Rady – ma to być zmiana pokrycia dachowego, czy jest opinia 
Konserwatora Zabytków? 

Wójt – wystąpiliśmy do Konserwatora Zabytków z zapytaniem czy można zmienić pokrycie 
dachowe w tej świetlicy,  czekamy na odpowiedź. 

M. Kowalski  - pkt 7 i 9 

Wójt -  p. Maria Kozak robi dokumentację projektową Brody – Jeziory Dolne. Przedstawiła 
wizję, w poniedziałek wpłynął projekt w celu zgłaszania uwag i  konsultacji. 
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Wójt spotkał się z lek. p. Krystyną Ichnowską,, p. Ewa Baraniak nie przybyła na spotkanie. 
Pani. K. Ichnowska nie widzi problemów, czeka na nasze propozycje. 
Taką propozycję pani Sekretarz przedstawiła pani stomatolog, która zrezygnowała z 
propozycji ze względu na wysokie koszty. 
Z p. K. Ichnowską  rozmawiano o przedłużeniu czasu pracy ośrodka.  
Wg informacji p. Ichnowskiej nie ma takiej możliwości. 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

    podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady 
- 4.10.2016r. był w Urzędzie Gminy – podpisywał uchwały  
- 17.10.201r. uczestniczył w posiedzeniu Komisji Oświaty 
- 19.10.2016r.                      ‘’                    Komisji Budżetu 
- 20.10.2016r.                      ‘’                    Komisji Mienia Komunalnego 
- 21.10.2016r. w Urzędzie Gminy  ustalał porządek obrad dzisiejszej sesji 

R. Janczewski – komisja oświaty miała posiedzenie 17.10.2016r. Głównym tematem była 
analiza  działalności placówek oświatowych. 

M. Tracz -  komisja Budżetu spotkała się 19.10.2016r.  Analizowano projekty uchwał,  
Komisja wnioskowała o zakup beczki na wodę. 

M. Kowalski – komisja Mienia Komunalnego obradowała 20.10.2016r,  
Zapoznano się z informacją dot. inwestycji,  Zespołu Szkół. Dokonano przeglądu cmentarzy. 

Wójt poinformował, że beczka na wodę została zakupiona . 
 
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych . 

Radni otrzymali wcześniej informacje na piśmie, przeanalizowali je na poszczególnych 
komisjach. 

6. Analiza oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady odczytał informację dot. złożenia oświadczeń majątkowych radnych 
oraz informację Wójta w sprawie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu 
zobowiązanych do złożenia oświadczeń. 
 
7. Stan przygotowania cmentarzy do święta „ Wszystkich Świętych”. 
 
M. Kowalski – objechał wszystkie cmentarze.  

Najlepiej utrzymany jest cmentarz w Kole. 

Biecz – nie ma zamknięcia, nie wycięte są krzaki. 

Brody – są zakupione lampy oświetleniowe ale nie są zainstalowane. 

Pracownicy zbierają liście grabkami- to syzyfowa praca. 

Zasieki – nie mają furtki do przejścia na cmentarz niemiecki. 

Z-ca Wójta – wszystkie mankamenty postarają się załatwić. 
W Brodach -  robiony jest projekt budowlany  oświetlenie wraz z utwardzeniem drogi, trwają 
uzgodnienia z Konserwatorem zabytków. Chcemy przejąć działkę z Agencji na poszerzenie 
cmentarza i na  parking. 
Na cmentarzu w Bieczu należy uzupełnić ogrodzenie , zamknięcie będzie zrobione. 
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8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

    -   zbycia nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy Brody w drodze 
        bezprzetargowej 

Przewodniczący Rady -  materiał został omówiony na wszystkich komisjach. 
Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (12). 

    -   zarządzenia wyborów sołtysa w m. Suchodół 

Przewodniczący Rady  stwierdził, że na komisjach ustalono termin wyborów  
do 15 listopada. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (12) 

    -  określenia wysokości stawek podatku od   nieruchomości 

Przewodniczący Rady -  materiał został omówiony na wszystkich komisjach. 
Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (12). 

    - . uchwalenia   rocznego  programu współpracy  Gminy  Brody  z  organizacjami 
         pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

         o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2017r.   

Przewodniczący Rady – program był opublikowany na BIP, stowarzyszenia go otrzymały, 
nie było uwag. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (12) 

   -    zmiany uchwały budżetowej Gminy Brody na 2016r. 

Pani  Skarbnik omówiła dodatkowe zmiany . 
- w  zał nr 1  - 10 tys. zł. od Wojewody  Lubuskiego. na siłownię pod chmurką, 
- na wniosek sołectwa Brody na siłownię 2 tys. zł. pozostałe środki, które były planowane na 
  siłownię przeznaczyć na projekt remontu świetlicy. 
Zmienią się załączniki nr 3,4,5. 

M. Tracz  
– dwa miesiące temu był projekt uchwały w spr. sprzedaży świetlicy. Co dalej będzie ze  
   świetlicą remont czy sprzedaż. 
- gdzie powstaną siłownie? 

M. Rudnicki – w Brodach odbyły się konsultacje z mieszkańcami, którzy  sprzeciwili się 
sprzedaży byłej świetlicy. Mieszkańcy  chcą, by budynek był remontowany. 

M. Tracz – sprawa powinna być omówiona przez komisje. 
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Wójt – spotkanie z mieszkańcami było przed  sesją. Projekt uchwały dot. sprzedaży nie 
będzie przedstawiany na sesji. 
               Jest propozycja Forstu wspólnego projektu. Oni chcą remontować budynek w 
Parku Róż, do tego potrzebują partnera z Polski. Spotkają się , będą chcieli złożyć wniosek , 
do tego musi być plan funkcjonalno – użytkowy. 
            Siłownie – Wójt sugerował, by była w Brodach oraz w innej miejscowości. 
Brody dały dużą część więc zrobiono na Orliku. 
Jeden element został zakupiony przez sołectwo Jeziory Wysokie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały.  
Odczytał treść uchwały 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (12) 
 

9. . Interpelacje i zapytania radnych. 

M. Tracz – Kumiałtowice z dofinansowania Urzędu korzystają sporadycznie, sami remontują 
świetlicę. 
Apeluje, by w budżecie na 2017r. zabezpieczyć środki na dofinansowanie do remontu drogi 
powiatowej. Chociaż w  formie deklaracji, by Starostwo mogło zacząć  ją remontować. 

Przewodniczący Rady -  mamy wiele potrzeb na remonty dróg, na niektóre posiadamy 
dokumentacje. Zastanawia się, czy nie należy opracować inną strategię naprawy dróg..  
Nie tłuczniem jak było dotychczas, a np. utwardzać płytami betonowymi. Można ubiegać się 
o dofinansowanie. To można rozważyć przy konstrukcji budżetu na 2017r. 
 

10. Wolne wnioski 

 
Wójt przekazał opinię prawną dot. używania bez zezwolenia herbu na stronie internetowej  
„Nasza Gmina Brody”’ 
Radni zapoznają się z opinią na komisjach. 

Wójt – Komendant Komisariatu Policji w Lubsku zaprasza na debatę w dniu 17.11.2016r. 
godz. 17 w Zespole Szkół w Brodach. 

Jutro prawnicy z  ……………….zapraszają na spotkanie w sali OSP Brody. 

W dniu 11 listopada  o godz. 11 odbędzie się  msza święta, program artystyczny, wręczenie 
nagród za prace „współczesny patriotyzm”, przejście pod obelisk, złożenie wiązanki kwiatów, 
wypuszczenie gołębi, baloników. 

11. Zamknięcie obrad Sesji 
 
O godz. 1010 Przewodniczący Rady p. Lech Kossak zamknął obrady XXI Sesji Rady 
Gminy Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 


